
 

Geacht College,

ProHengelo heeft op 2 augustus 2022 vragen gesteld over de verrommeling in het Prins
Bernhardplantsoen.
 
Op 4 oktober 2022 kwam de beantwoording van het college.

In de Tubantia van 31 januari 2023 stond het volgende artikel:

https://www.tubantia.nl/hengelo/exploitant-hengeloos-paviljoen-de-ontmoeting-doet-de-de
ure n-doordeweeks-dicht~aae81fc1/ : Restaurant De Ontmoeting gaat het komende seizoen
door de week dicht omdat het op dit moment niet rendabel is, de alsmaar uitgestelde
verbouwing is deels de oorzaak van dit besluit.
 
Al 3 jaar is de exploitant  hier mee bezig. Een extra zaaltje zou een uitkomst zijn omdat er dan
grotere groepen kunnen komen en er een ruimte is voor klanten als het slecht weer is. De
plannen liggen er en er is een toezegging van de gemeente, alleen nu blijft het stil. Een
bijkomend probleem is dat het toezicht op het park dat er nu is straks wegvalt; door de week
is er dan dus geen toezicht op de bezoekers van het park.
 
In de beantwoording van 4 oktober 2022 staat de volgende zin: ‘Daarbij is het goed om te
noemen dat, sinds het paviljoen in 2009 in gebruik is als horeca, de uitstraling van het park
en het gevoel van veiligheid enorm verbeterd is.’
Ook staat in de beantwoording van 4 oktober het volgende: Onder meer door het paviljoen
zo aan te passen dat jaarrond exploitatie mogelijk is. Hieraan zijn ook financiële middelen
gekoppeld. Deze zijn nog niet verwerkt in de begroting. Indien de raad instemt met de
voorstellen voor de investeringsmiddelen ten behoeve van de binnenstad bij de komende
begrotingsbehandeling, kan een start worden gemaakt met de planvorming hiervoor
 
Het college ziet dus in dat de aanwezigheid van het paviljoen een goede werking heeft op de
veiligheid en netheid in het park.

Op basis van het bovenstaande heeft ProHengelo de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte van de problemen die de uitbater van het paviljoen ervaart?
2. Is de gemeente nog in gesprek met de uitbater over een eventuele verbouwing, zo ja

hoe verlopen die gesprekken?
3. Wat zijn de verbouwingsafspraken die het college heeft met de uitbater?
4. Als deze er zijn, wanneer kunnen ze dan doorgang vinden?



5. Wanneer komt er een voorstel naar de raad voor de in de beantwoording genoemde
financiële middelen?

6. Nu het paviljoen dicht gaat, wat gaat het college dan doen om overlast in het
park tegen te gaan?

7. ProHengelo opperde in de vragen van 2 Augustus 2022 dat eventueel sluiting van het
park na een bepaalde tijd een oplossing is, hoe kijkt het college hier nu tegenaan?

8. Gaat het college camera’s inzetten nu er geen toezicht meer is?
9. De uitbater is verantwoordelijk voor schoonmaak, zoals ook te lezen is in de

beantwoording.  Nu dit wegvalt wordt het mogelijk een grote bende. Ook de buurt is
hier bang voor, zij ervaren nu ook al overlast. Hoe gaat het college dit oplossen?

Met vriendelijke groet,

Frank Peters Raadslid ProHengelo
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


